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PROTOKÓŁ  Nr 39.2012 

          z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 

 z dnia  18 lipca 2012r. 
 

Obecni: 

 

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji 

2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji 

4. Stefan Mikiciuk              - Członek Komisji 

5. Kamil Laskowski             - Członek Komisji 

 

Porządek: 

1. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych  

w okresie od 25.06.2012r. do 18.07.2012r. 

2. Omówienie warsztatów muzycznych Chóru Miejskiego Lux Mea. 

3. Wyrażenie opinii odnośnie możliwości odzyskania podatku VAT 

oraz przekształcenia ZGKiM w spółkę komunalną. 

4. Sprawy różne. 

Proponowany porządek został przyjęty. 

Ad 1. 

28 i 29.06.2012r. – zakończenie roku szkolnego w Szkole Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Tłuszczu, 

29.06.2012r. – zakończenie roku szkolnego w szkole w Stryjkach, 

29.06.2012r. – zakończenie roku szkolnego w szkole w Kozłach, 

29.06.2012r. – nadzwyczajne Walne Zebranie Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Jedność”, 

30.06.2012r. – wystawa „Z lalka dookoła świata” – Galeria Przy Fabryczce, 

02.07.2012r. – zebranie Terenowego Koła Pszczelarzy, 

05.07.2012r. – zebranie Sekcji Emerytów, Rencistów i Nauczycieli, 

09.07.2012r. – uroczystości  pogrzebowe Pana Waldemara Kozłowskiego, 

09.07.2012r. – uroczystości pogrzebowe członka Miejskiego Chóru Lux Mea, 

09.07.2012r. – wyjazdu Chóru Lux Mea na warsztaty muzyczne. 
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Ad 2. 

Radny Tadeusz Sasin wyraził swoją opinię odnośnie warsztatów muzycznych 

dla chórzystów Lux Mea, które zostały zorganizowane po raz siódmy. Radny 

uważa, iż możliwość zorganizowanego wyjazdu w celu doskonalenia śpiewu 

jest wyrazem szacunku  dla członków Chóru, ich poświęcenia i wkładu w ciężką 

pracę ( próby 2 razy w tygodniu, liczne występy). Warsztaty odbyły się 

miejscowości Kacwin w Pensjonacie Harnaś. Czas ten był „dotarciem się” z 

nowym dyrygentem Panem Jerzym Zawiszą. Radny na zakończenie wrócił się z 

prośbą do radnych Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia, aby również poczynili 

starania żeby tradycja została podtrzymana i w przyszłym roku takie warsztaty 

się też odbyły. 

Radny Stefan Mikiciuk podkreślił, iż Pan Jerzy Zawisza jest doskonałym 

dyrygentem i na wspólnych zajęciach muzycznych zarówno jedna, jak i druga 

strona skorzystała bardzo. Przygotowana cztery nowe utwory i każdy z 

chórzystów spędzał po 5 godzin dziennie na próbach. Koszt wyjazdu wyniósł 16 

tys. zł dla 40 osobowej grupy. Wyjazd o takim charakterze był bardzo wskazany 

dla doskonalenia warsztatu. Radny Mikiciuk wyraził swoje podziękowanie dla 

Burmistrza Tłuszcza Pawła Marcina Bednarczyka i dla radnych Rady Miejskiej 

za zabezpieczenie środków finansowych na organizację wyjazdu. 

 

Ad 3. 

Radny Tadeusz Sasin zwrócił się do obecnych radnych, aby wyrazili swoje 

zdanie na temat spotkania radnych z burmistrzem i przedstawicielami Kancelarii 

Prawniczej Deloitte zorganizowanego w dniu 17.07.2012r. odnośnie możliwości 

odzyskania podatku VAT z inwestycji infrastrukturalnych i odnośnie możliwości 

przekształcenia ZGKiM w Spółkę Komunalną. Pan Sasin uważa, iż trudno 

cokolwiek stwierdzić po przedstawionej prezentacji, bo nie wiadomo, czy 

przekształcenie dotychczasowego ZGKiM podniesie jakość świadczonych 

usług, oraz czy procedury odzyskiwania podatku VAT będą do końca 

prawidłowe. Generalnie radny wstrzymuje się od podejmowania jakikolwiek 

decyzji w tym zakresie. 

Radny Robert Szydlik uważa, iż wysokość prowizji (18% od odzyskanej 

wysokości podatku) za wykonaną pracę jest zbyt wysoką stawką. Radny 

wyjaśnił dlaczego tak uważa. Pan Szydlik obawia się jeszcze jednej kwestii 

mianowicie, iż po przekształceniu Zakładu w Spółkę Komunalną wzrosną 

stawki za wodę dla mieszkańców, mimo, iż górne stawki ustalane są przez Radę 

to udowodniona rzeczywista wartość zużycia wody przez przedsiębiorstwo 

może wywindować cenę. 

Radny Fydryszek Włodzimierz stwierdził, że jednak w obecnych czasach 

samorządy starają się odzyskiwać się VAT, aby za te środki wykonać np. nowe 
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inwestycje. Radny obawia się podobnie jak radny Szydlik podwyżek za wodę po 

przekształceniu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Radnego 

zastanawia, czy samodzielnie Urząd Miejski mógłby odzyskiwać podatek VAT. 

Zadaniem radnego Fydryszka warto byłoby ukierunkować jednego pracownika, 

który mógłby zajmować się ta kwestią. 

Radny Stefan Mikiciuk uważa, że należy podjąć próby negocjacji stawki 

prowizji, która została wyznaczona jako wynagrodzenie Kancelarii Prawniczej. 

Radny Laskowski Kamil uważa, że są plusy i minusy zamierzenia, które zostało 

przedstawione na spotkaniu z radnymi. 

Radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia są zdania, iż Pani Skarbnik 

posiadająca doświadczenie w finansach gminnych, Burmistrz Tłuszcza oraz 

dyrektor ZGKiM powinni zapoznać się z planowanymi zamierzeniami bardziej. 

Również Pan Mariusz Dembiński po zapoznaniu się ze wstępną prezentacją 

powinien przygotować i przedstawić swoją koncepcję w tym zakresie. 

Radny Sasin Tadeusz prosi o przygotowanie projektu uchwały w sprawie 

nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Tłuszcz dla Pana Bohdana 

Wnuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia powrócił raz jeszcze do 

tematu poruszanego na poprzednim posiedzeniu komisji odnośnie pisma 

krytycznego dyrektora CKSiR i poinformował, iż cała sytuacja została 

wyjaśniona. 

 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  23 lipca 2012r.   

o godz. 8.30. 

Na tym protokół zakończono.   

       Przewodniczący Komisji 

        Tadeusz Sasin 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 20.07.2012r. 

    


